
Zapisnik sa sjednice Upravnog odbora Kinokluba Zagreb od 7. VII 1962.

1. ukoliko postoji grupa polaznika tečaja za voditelje pionirskih kinoklu- 
bova koja bi bila voljna suradjivati a nama kao s cjelinom iili indivi
dualno, smatram da bi bila korisno da ih se prihvati kao članove kino
kluba, s time da im se statut u našem klubu odredi po prijedlozima dra 
Durmana.

2. Da se više nebi ponovili slični postupci u vezi izdavanja kino-materi- 
jala iz našeg i onako oskudnog fonda, kao i izdavanje kinokamere na neo- 
dredjeno vrijeme, tražim da se sprovede istraga oko izdavanja 6o m 2x8mm 
filma drugu podpredsjedniku, kao i posudjivanje kamere Bolex-8mm, te da 
se postupi po postojećim pravilima NT, ( koji se odnose na zaduženje 
klupske imovine i materijalnih sredstava). Smatram protupravilnim izdava
nje dotičnog materijala i kamere bez izričitog odobrenja članova UO. 
Stavka duga ekonoma prema skladištu može se učiniti samo po povratku 
K^bije iz Londona, i ako se komisijski ustanovida snimljeni materijal 
predstavlja vrijednost za potrebe kinokluba.

3. Donijeti zaključak da se svi članovi koji nisu tri ili više mjeseci pla
tili članarinu smatraju brisanimiz članstva kinokluba, te da nemaju pra
vo upisa u kinoklub Zagreb do lo. srpnja 1963« (I to bez ikakvih izuzeta
ka!)

4. Napisati "Zori” dopis da KZ neće primiti niti jedan narudžbu ukuliko je ni
je potpisao predsjednik blagajnik ili tajnik.

5. Konačno i do kraja riejšiti pitanj povišenja članarine na loo din. 
(Da li će to biti stimulativno?)

6. Povisiti usluge razvijanja vrpce: 7,5 m 2x8 mm filma sa 165 na 2oo-25o 
za članove, a za ostale na 4oo ili 35° din.

7. Kopiju zapisnika sa mojim prijedlogom poslati drugu predsjedniku.

U Zagrebu, 7» srpnja 1962. Zapisn_LČar:

Vladimis Dvojković,


